To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: UNITED FINANCIAL INVESTMENTS

Date: 10-02-2025 10:03:14 AM Subject: board of resoultion

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المتحدة للاستثمارات المالية التاريخ: 10-02-2025 10:03:14 AM الموضوع: محضر اجتماع هيئة عامة عادي

With reference to the disclosure instructions of issuing companies and accounting standards and auditing standards for the year 2004, we would like to inform you of the decision of the Board of Directors of the United Financial Investments Company in its meeting held on 6/2/2025 to approved holding the company's annual ordinary general assembly meeting, where the Chairman of the Board of Directors or the Vice Chairman of the Board of Directors was authorized to set the dates of the meetings and issue invitations according to the rules and amend them and determine the agenda according to what he deems appropriate, noting that these items are subject to the approval of the CCD, and we will inform you of the final date for those meetings as soon as we receive them from the CCD

بالإشارة الى تعليمات افصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق لسنة 2004 نود اعلامكم بقرار مجلس إدارة الشركة المتحدة للاستثمارات المالية باجتماعه المنعقد بتاريخ 2025/2/6 بالموافقة على عقد اجتماع الهيئة العامة العادي السنوي للشركة ، حيث تم تفويض رئيس مجلس الإدارة أو نائب رئيس مجلس الادارة بتحديد مواعيد الاجتماعات وتوجيه الدعوات حسب الأصول وتعديلها وتحديد جدول الأعمال وفقا لما يراه مناسبا ، علما ان هذه البنود خاضعة لموافقة مراقب عام الشركات ، هذا وسوف نوافيكم بالموعد النهائي لتلك الاجتماعات فور الحصول عليها من مراقب عام الشركات

Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: تسنیم دماطی وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: تسنيم دماطي